
Solna den 27 augusti 2018 

Enkel fråga till kommunstyrelsens 

ordförande Pehr Granfalk 

 

 

 

Enkel fråga om Överjärva gårds ladugård 

Ett av Solnas populära fritidsområden, Överjärva Gård, riskerar nu att förlora en väsentlig del av 
gården. Ladugården, som är avgörande för att bevara gårdens tidstypiska utseende, riskerar nu att 
rivas. Med hänvisning till en utredning, som endast redovisar vissa slutsatser, bedöms ladugården 
vara bortom all räddning. Många solnabor, som vill bevara ladugården, har upprörts av förslaget. Dom 
menar att stommen i huset är bra och att taket är rakt, vilket indikerar att takstommen är bra. 
Husgrunden är bra men behöver dräneras. En renovering skulle kosta skattebetalarna mindre än 10 
Mkr. För det beloppet får solnas innevånare behålla ett älskat andningshål. 

Vi vill att kommunfullmäktige tar till sig medborgarnas upprördhet och uppdrar åt kommunstyrelsen att 
göra en ny bedömning av Ladugården för att få en ”second opinion”. 

 

Mot denna bakgrund vill jag ställa följande fråga:  

Vill kommunstyrelsen tillmötesgå solnabornas önskemål och ta fram en ”second opinion” om 
Ladugården? 

 

 

 

 

 

 

Gunnar Ljuslin 

 


